
Vragen ex artikel 40 Reglement van Orde  

Van : Marielys Roos, Hart voor Bloemendaal 

Betreft : Landje van Van Riessen  

Datum : 3 april 2017 

 

Geacht college, 

 

Gisterenavond tijdens de raadsvergadering werd er op het eind even geschorst ivm de moties over 

Bispinckpark ed. De fractievoorzitter van de VVD kwam naar me toe en vroeg mij om mijn motie aan 

te passen. Of ik daartoe bereid was. Het betrof niet de sociale woningbouw short list, want daar had 

de wethouder al een toezegging gedaan. Nee, het ging dit keer over de verkoop van het landje. Ik 

had in de motie gezet dat er nog niet verkocht moest worden totdat de totaalvisie zou zijn 

uitgewerkt. Dwz: een integraal plan met diverse opties. Zoals beschreven door mij in de motie. 

De heer Bolkestein zei: dit landje wordt verkocht. Dus dan is het niet handig om dat zo op te nemen. 

Mijn reactie was: maar zo ver is het nog lang niet. Dat komt dan later. Eerst nu die gezamenlijke visie. 

Integraal Landje/Bispinckpark. Maar de fractievoorzitter van de VVD zei dat dat niet zou gebeuren. 

Het landje zou verkocht worden voor die tijd. Een visie kon altijd nog meegegeven worden aan de 

koper van het landje. Ik heb hem gevraagd: dat zal dan inhouden dat er vermoedelijk geen sociale 

woningbouw plaatsvindt op dat landje. Dan zal het in het park komen. Dit nav de reactie van 

wethouder Kruijswijk: ergens moet sociale woningbouw komen. Volgens de heer Bolkestein was dat 

niet aan de orde. Nee, er komt geen sociale woningbouw in het park. Volgens de heer Bolkestein is 

dat uitgesloten. 

Nu mijn vragen: 

 

1. Wat zijn er voor onderhandelingen al geweest met potentiele kopers tot nu toe mbt het 

landje, dwz: welke partijen hebben zich gemeld voor welke bedragen en met welke plannen? 

2. Wat is er waar van de bewering dat het snel verkocht wordt? 

3. Klopt het dat als het wordt verkocht, daar geen sociale woningbouw wordt gepleegd? 

4. En komt er geen sociale woningbouw op het landje? Dwz: ik begrijp dat dat er sowieso niet 

komt. Ongeacht verkoop van het landje. 

5. Wat wordt er meegegeven aan de koper van het landje? Dwz: welke visie? 

 

U begrijpt dat ik dit graag wil weten, temeer daar wethouder Heijink gisterenavond verklaarde dat hij 

het landje apart wil verkopen. Dus hij ontraadde mijn motie op dat punt. 

6. Betekent dat een integrale visie niet kan worden uitgewerkt omdat los daarvan de verkoop 

toch doorgaat? Ik weet dat u zal zeggen dat het naar de raad komt als er wordt verkocht, 

maar ik vraag dit toch, want ik heb in het verleden gemerkt dat de raad laat wordt 

geinformeerd. Te laat. Zie ook de kwestie van de huisartsenpraktijk die nu naast het 

gemeentehuis komt. Dat was in feite rond toen het in de krant kwam te staan. Ik wil 

voorkomen dat de raad (in ieder geval ondergetekende) elke keer maar weer uit de krant 

moet vernemen wat er is besloten door het college. Tijdige informatie die compleet is, stel ik 

op prijs. 

 


